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导学案

课程基本信息

学科 初中英语 年级 八年级 学期 春季

课题 Unit 3 Could you please clean your room?
学生信息

姓名 学校 班级 学号

学习目标

1. 复习家务劳动相关的短语和句型；

2. 复习用 could 礼貌地提出请求、向别人征求许可的用法；

3. 通过略读快速了解文章大意，并能够理解人物的情感态度变化和心理状态；

4. 用 OREO 模式梳理文章结构，并能迁移运用进行观点输出的写作；

5. 养成良好的行为习惯，培养家庭责任感。

课前学习任务

1. 复习 Unit Three 单词表的单词；

2. 复习家务劳动相关的词块；

3. 复习本单元的语篇内容。

课上学习任务

Task 1 写出下列家务劳动相关的动词短语。

Task4 语法填
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Task 2 听录音，填写家庭成员各自的家务分工。

Task 3 完成阅读，找出人物动作，并体会其情绪与态度。
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Task 4 完成阅读，完成下列思维导图。

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
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Task 5 写作范例

Dear Sir or Madam,

I believe that students should help with housework at home. My reasons are as follows：

At first, doing housework helps us to understand our parents better. I think children shouldn’t expect their

parents to work hard outside and do all the chores at home. Besides, doing chores helps us to develop

independence and learn essential life skills. Last but not least, I disagree that students should spend all their

time studying. It’s our duty to share some housework because we are members of our family.

For instance, I often help with housework at home. Doing housework does not take up much of my time.

Instead, I find it a good way to relax after a whole day of studying.

All in all, I believe it’s important for students to help with housework at home. We should try to find a

balance between our studies and household responsibilities.

Yours truly,

Anna

课后学习任务

1、运用 OREO 写作奥利奥模式表达你对于帮助做家务的观点。

2、帮助家人做不同类型的家务并录制下来。

本节课，我学到了


